
Styrelsebladet!  

Hej alla medlemmar! Nu är det ett tag sedan styrelsebladet kom ut.  

Mycket har såklart hänt sedan senaste styrelsebladet och jag ska försöka summera det 
hela utan att det blir allt för långt.  

 

 

Prov och tävling  

 

Det största nyheten är att vi nu skapat en FMBB grupp. Vi har pratat fram och tillbaka 
hur vi kan underlätta för laget och slutresultatet blev att skapa en arbetsgrupp med både 
nya och gamla deltagare. Till första mötet var det 18 anmälda och det blev ett givande 
möte med många inputs från fd lagmedlemmar och medlemmar som planerar eller är 
nyfikna på att vara med på FMBB.  

FMBB kommer 2025 att gå i Italien och glöm inte att anmälan går ut 31 december. ������ är 
du redan nu färdigtävlad går det bra att skicka in resultaten. (mer info på hemsidan 
under fliken prov och tävling, där hittar du också kvalreglerna)  

 

Vi har hunnit anordna SBU tack vare bland annat Ann som dragit ett stort lass för att 
kunna genomföra våran Svenska belgarutställning.  

Vi har en arrangör för 2025 (mer info kommer) däremot kommer det tyvärr inte att 
anordnas någon 2026 på grund av att vi inte fått någon som vill arrangera. Jättetråkigt 
och vi önskar verkligen att få in fler personer i kommittéer som vill hjälpa till och anordna 
våra belgarmästerskap i alla grenar. Är du intresserad av att anordna SBM 2025? Mejla 
tavling@afbv.se . Vi i styrelsen ser gärna att alla grenar har ett mästerskap, det är så 
roligt att få ena oss belgarägare och skapa nya bekantskaper.  

SBM IGP gick av stapeln i slutet av september och resultaten blev följande: 

1. Carina Schibrach med Terrorzone Ärra.  

 2. Patrik Karlsson med Tyrannens Galna Grymma 

3. Liza Hasselquist med Sparring’s Jasså.  

 

Stort grattis till er och bra jobbat till övriga deltagare ��������������� 

Och stort tack till ”Fullbett” som gjort SBM IGP möjligt för 2024. Vilket jobb ni gjort!  
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Årets bästa polishund har också korats på Polishunds SM.  

Torbjörn Hansen tillsammans med sin Diarmaids A'Rapp 

Stort grattis från oss i AfBV������ 

 

Det har också genomförts SM i bruks under sommaren, våran ras har utmärkt sig 
inom de flesta grenar ������ 

 

 

Mondioring: 

1.  Frida Olsson - Cherberos Carma 

2. Monica Bergqvist - Nydala Azzie  

3. Emma Svensson - The Eagle V.d. Berlex-Hoeve  

 

Rapport: 

1. Tommy Nielsen - Malinator’s Flitiga Freja  

 

Patrull: 

1. Helena Nygren - Blackneck´s C´Yara 

3. Kristina Svensson - Mallekrafts K´Jubel 

 

Skydd: 

1. Elin Bålefalk - Clara Av Gybsmalinois 

2. Anna Löfgren - Es-Flindtto´s Hexa 

3. Catrin Englund - Buzzkills Box 

Det har också varit Svenska Mästerskapen i IGP 2024 🇸🇸🇸🇸. 

Vann gjorde Eva Jansson med Mallekrafts Neo  

Brons:  



Anna Strömstedt med Ada Hegerberg Boca Bohemia 

 

Grattis även till övriga ekipage för fina prestationer ��������������� 

 

Och alldeles färskt har vi fått resultat i SBM Barmarksdrag!  

 

DCWO 

1. Ingrid Eriksson med Quick sensations Cai 

2. Inga-Lill Jacobsson Ölin med Terrorzone ögongodis 

 

DCMV 

1. Jonathan Berglund med Krokasmedens Flash 

2. Joakim Sahlsten med Krokasmedens Ådi 

DCWV  

1. Elin Åström med Lindåkerns Brutus  

DBWV  

1. Annika Berglund med Krokasmedens Flash 
 
DBWO 
 
1. Eva Jacob med Buzzkills Cayenne  

 

DBMV  

1. Andreas Schelin med Bitey Brats piraya 

DBMO  

1.  Stefan Jacobson Ölin med Krokasmedens Dixie 

DS1  

1. Jonathan Berglund med Krokasmedens Äcko 

Stort grattis alla !  



Jag har ingen sammanställning från Sbu men jag ska försöka hinna fixa detta men det är ett 
större arbete och jag ligger ju som tidigare nämt lite efter ������ 

 

RAS 

Vi håller på att uppdatera statistiken och skriva i rasdokumentet. Vi har provat två olika 
typer av hälsoenkäter men beslutat att använda samma frågor som sist. Anledningen till 
detta är för att det så blir enklare att kunna jämföra de olika svaren.  

Vi skulle verkligen behöva fler medlemmar som hjälpte oss med ras, det är ett stort 
projekt och kräver viss kunskap tex exteriört och det är kunskap vi i styrelsen känner att vi 
saknar till viss del. Kan du tänka dig hjälpa till med detta?  

Mejla ordf@afbv.se 

Hälsoenkäten kommer skickas ut inom kort och vi önskar att våra medlemmar sprider 
den så mycket det bara går, ju fler svar desto bättre ������ 

Marianne och Emmelie har varit med på digital ras och specialklubbskväll och fått 
uppdaterade kunskaper kring arbetet med ras. Marianne är också anmäld på utbildning 
kring lathunden och dess statistik.  

 

Avel  

 

Vår vision är att kunna starta upp en uppfödarekommitte. Just nu pågår mejlutskick till 
uppfödare, både medlemmar och icke medlemmar och vi önskar att så många som möjlig 
svarar. Projektet är inte helt planerat ännu då vi precis startat upp FMBB gruppen och vi 
måste hinna med innan vi startar för många projekt. Är du intresserad av att vara med i 
en kommande uppfödarekommitte? Mejla ordf@afbv.se  

Våra uppfödare är hela stommen för vår ras och det är tråkigt att vi har så få som 
engagerar sig. Det är rasklubben som kan påverka, som kan leda riktningen för hur vår ras 
ska bli, ska stanna upp om vi ser något avvikande tex ökande hd / ed fel osv vilket gör att 
ett seriöst engagemang är viktigt.  

Mejlfrågorna skickas ut i klungor och det gör att olika uppfödare får mejlen i olika 
tidsperioder. Anledningen till detta är helt enkelt för att vi gör detta ideellt och att leta 
mejladresser och uppfödare tar sin tid. Men tanken är att alla som haft kullar de senaste 
fem året ska få mejlen.  

 

Postorder  
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Inventarielistan är igång och kläderna och lite smått och gott kommer att tas med till 
Stockholm hundmässa för försäljning. Efter det jobbar vi på en webshop och priser 
kommer vi att få nu i veckan. Viktigt är att det inte blir på tok för dyrt utan priserna måste 
vara rimliga.  

 

Styrelse  

Halvårskollen med revisorerna är nu genomförd. 

Det har skapats en draghundskommittee som är i full gång. Målbilden är att de ska jobba 
för bland annat ett medlemskap i Svenska dragsportsförbundet då många belgarägare 
tävlar i drag, dessa ska självklart kunna tävla i vårat namn. När det gäller en sådan sak så 
behövs dock ett beslut på årsmöte där alla medlemmar får säga sitt. Mer info om detta 
kommer men roligt är det att våra belgare är såna duktiga draghundar.  

 

Kommittéer och engagemang  

Vi söker nu med ljus och lykta personer som vill engagera sig i våran rasklubb! Kan du 
tänka dig hjälpa till med något av detta?  

 

 Annordna SBM i någon gren 
 SBU 2027 
 Avel / uppfödning  
 Tidningen belgaren  
 Medlemsvård  
 Ras  
 FMBB  
 Övriga aktiviteter för klubben  
 Delta i monter på Stockholms hundmässa och Mydog  

 

Mejla då Ordf@afbv.se  
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På återhörande! Styrelsen AfBV  

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

  

 

 

 

 



 

 

 


